


CCC Heep Woh College Monthly Report

October 2024

English Version	Chinese Version
A. Principal's Report	A. 校長報告
1/10 The principal visited the Loving Homeland Miniature Art Show and discussed with our alumnus Ms. Carmen Poon, the president of the Joyful Miniature Association, how to integrate micro art into teaching to provide students with a richer and more authentic learning experience. They also met micro artists on-site to explore future collaborations.	1/10 校長參觀家國情微型藝術展，與協和校友，快樂微型藝術會會長潘麗瓊女士探討如何將微型藝術給合教學，為學生提供更豐富而真實的學習經歷。同場認識微型藝術家探討未來合作。
3/10 The principal served as a guest at the sports day of SKH Tak Tin Lee Shiu Keung Primary School.	3/10 校長為德田李兆強小學運動會擔任嘉賓。
4/10 The principal and teachers shared insights at the "Strengthening Transition and Communication Forum between Secondary and Primary Schools."	4/10 校長及老師於「加強區會中學、小學銜接交流座談會」中分享。
11-14/10 Ms. Chan Yi Man, the Vice Principal, represented our school in the second "Nurturing Talent for the Nation" Hong Kong Primary and Secondary School Principals Beijing Study Tour. During the visit, she explored various patriotic education sites in Mainland China, engaged in academic exchanges with Beijing Normal University, and learned about the latest developments in	11-14/10 陳伊玟副校長代本校參加第二屆「為國育才」香港中小學校長北京考察交流團，到訪祖國多個愛國教育基地，與北京師範大學交流，了解國家企業人工智能的最新發展。冀望能更有效在學校推廣中華文化及國民教育。

<p>artificial intelligence at national enterprises. This experience will help the school better promote Chinese culture and national education.</p>	
<p>15/10 The Principal and the teachers responsible for the Form Four Sustainable Development Leadership Training Program held a meeting with the Director and team members of the MIT Hong Kong Innovation and Technology Center. They successfully invited Ms. Mirina Chan, Executive Director of the center, to serve as the consultant for our school's SDG-LED Program.</p>	<p>15/10 校長及中四可持續發展領袖訓練課程負責老師與麻省理工學院香港創科中心總監及團隊成員會議，並成功邀請到中心行政總監陳文茵女士擔任本校可持續發展領袖訓練課程顧問。</p> 
<p>16/10 The principal attended both the annual general meeting and the second regular meeting of the CCC Principals' Association for secondary, primary, and kindergarten schools.</p>	<p>16/10 校長出席區會中學、小學、幼稚園校長聯會周年大會及校長會第二次例會。</p>

19/10 The principal served as a guest speaker at the Kowloon District Secondary School Transition Forum, co-hosted by the International Education Training Center and CCC Rotary Secondary School.

19/10 校長於國際教育人才培訓中心及中華基督教會扶輪中學合辦的九龍區校長升中座談會擔任分享嘉賓。



20/10 The principal served as a guest speaker at a community talk on S1 Admission Talk for parents, held at the San Po Kong Swatow Christian Church.

20/10 校長於新蒲崗潮人生命堂舉辦社區升中家長講座擔任主講嘉賓。

B. Administrations & General Affairs

The General Affairs Committee carried out maintenance projects in the cafeteria, playground, classrooms, and staircases, and addressed emergency repairs such as peeling ceiling concrete and waterproofing door canopies in September and October. The school is dedicated to providing a safe, clean, and pleasant learning environment for students.

18/10 The 24th Annual General Meeting of the PTA, a subject selection talk for S3 students and parents as well as class teachers' meetings for other forms were held. Approximately six hundred parents attended the Parents' Night.



Pic: Awardees of HWC PTA The Best Results in DSE Award (HKDSE 2024)

B. 行政與校務

學校致力為學生營造安全、整潔及優美的學習環境。在 9 月至 10 月期間，總務委員會處理了多項於飯堂、操場、教室和樓梯等地點的維修保養工程，並處理了一系列的緊急修繕項目，例如天花板石屎剝落和門簷的防水層修復等。

18/10 學校舉行家長教師會第二十四屆會員大會(2024)、中三級高中選科講座及各級家長與班主任座談會，約 600 名家長參與。



<p>4/10, 26/10 Secondary One Parent Bridging Workshop led by the school's social worker, covering adolescent development, parent-child communication, and adaptation to secondary one.</p>	<p>4/10, 26/10 學校社工於中一家長適應工作坊講解有關青少年成長轉變、親子溝通及中一生活適應等課題。</p>
<p style="text-align: center;">C. Academic Affairs</p>	<p style="text-align: center;">C. 學務</p>
<p>2/10 15 students from our school received scholarships of Grace Charity Academic Achievement Award. Parents of the awardees, the principal, and the assistant principal attended the ceremony to offer their congratulations.</p>	<p>2/10 本校共有 15 名學生獲頒慈恩獎學金，得獎者的家長、校長及張助理校長出席典禮，並送上祝賀。</p>
<p>3/10 Participation in PISA 2022 Thematic Seminar – Creative Thinking. Data Analysis Team Vice Principal Mr. Wong Chun Tat and Mr. Tai Tze Tik attended the PISA 2022 Thematic Seminar on Creative Thinking. In addition to sharing the research results of PISA 2022 on Creative Thinking, the seminar also introduced new educational trends, which were discussed and analyzed in relation to the performance of Hong Kong students.</p>	<p>3/10 參與 PISA 2022 主題研討會 – 創意思維 數據分析組王振達副校長及戴子迪老師參加了 PISA 2022 創意思維研討會。研討會除了分享 PISA 2022 創意思維的研究結果外，還介紹了新的教育趨勢，並探討了這些趨勢與香港學生表現的關係。</p>

10/10 All students participated in various off-campus activities on Life Wide Learning Day. See Annex 1 for details.



10/10 所有學生於第一學期全方位學習日被分派參加不同的校外活動，詳情見附件一。



11-12/10 Seventeen students participated in a two-day innovation and technology training course organized by the MIT Hong Kong Innovation and Technology Node. The programme focused on the theme of sustainable development.

11-12/10 17位學生參加麻省理工學院香港創科中心舉辦以可持續發展為研習專題的兩天創科培訓課程。



<p>18/10 The Academic Affairs Committee organized "Edvenue Learning Skills Training" for S4 students, focusing on memory techniques and After Action Review.</p>	<p>18/10 學務委員會為中四學生舉辦「Edvenue 學習技能培訓」，是次主題為「記憶法和錯題筆記」。</p>
<p>21/10 The Academic Affairs Committee Mentorship Program kicked off by a tea gathering. The event included a speech by the principal, an explanation of the program's objectives by teachers, and interactions between teachers and students. Committee teachers will serve as mentors, closely supporting participating students throughout the coming year.</p>	<p>21/10 學務委員會師友計劃迎新茶會 內容包括校長分享、老師講解師友計劃的目的及師生交流。計劃由學務委員會教師擔任友師，在未來一年與參加學生親密同行。</p>
<p>23/10 The Principal and the panel head of the Chinese History Department led 25 students to participate in an artifact exhibition organized by a partner school and the Xi Zhen Hui She, and interacted with the teachers and students from that school.</p>	<p>23/10 校長及中史科科主任帶領 25 位學生參與友校與惜珍薈社舉行的文物展並與該校師生交流。</p>
<p>Mathematics Department</p>	<p>數學科</p>
<p>16/10 The 18th Hong Kong Primary Schools Mathematics Competition, co-organized by our school and the Department of Applied Mathematics of The Hong Kong Polytechnic University, has begun accepting registrations. Competition details and sample questions have been uploaded to the school's website for public viewing. 7/10, 16/10, 28/10 The S6 Mathematics Multiple Choice Training Classes were conducted after school. Students were divided into five groups based on their mathematical abilities, focusing on MC techniques commonly used in public examinations.</p>	<p>本校及香港理工大學應用數學系合辦之第十八屆全港小學數學，比賽已於 16/10 開始接受報名，比賽內容及模擬試題亦已上載到本校網頁供公眾人士查閱。 中六級數學科多項選擇題訓練班於 7/10, 16/10, 28/10 放學後進行，按同學的數學能力分五組上課，課堂內容主要教授在公開考試時常用的 MC 技巧。</p>

<p>15/10 Mr. Li Wang Kin attended the "Adaptive Learning Platforms for Mathematics" seminar organized by the Hong Kong Secondary School Principals' Association.</p> <p>28/10 The Mathematics Society held the "Rummikub Competition" to enhance students' interest in mathematics.</p>	<p>15/10 李宏健老師出席由香港中學校長會舉辦「數學科適應性學習平台分享講座」。</p> <p>28/10 數學學會舉行「魔力橋大賽」活動，透過活動提昇同學對數學的興趣。</p>
<p>Science KLA</p>	<p>科學學習領域</p>
<p>A team of six S3 students participated in the “International Junior Science Olympiad” Competition organized by the EDB. They earned Third Class Honour.</p>	<p>一隊合共六名中三學生參加了由香港教育局資優教育組主辦的「國際初中科學奧林匹克」比賽，並獲得三等獎。</p>
<p>8/10 The monthly newsletter of Science Society, “Sound of Science” was issued with the theme of “Supplement: Food that kills people?”.</p>	<p>8/10 科學學會出版《理聲》月刊，主題為「Supplement 食死人？」。</p>
<p>12/10 Ms. Wong Kiu Cho has attended the seminar ‘SS Assessing Student Learning Series: HKDSE Biology SBA Annual Teachers’ Conference (2024/2025)’ organized by Curriculum Support Division in EDB.</p>	<p>12/10 王翹楚老師出席由教育局課程支援組舉辦的「SS 評估學生學習系列：HKDSE 生物 SBA 年度教師會議（2024/2025）」研討會。</p>
<p>16/10 Twenty S1 to S6 students participated in the “Monthly Science Quiz competition” organized by the Science Society.</p>	<p>16/10 二十名中一至中六學生參加了由科學學會主辦的「每月科學問答競賽」。</p>

<p>17/10 One S6 student participated in the “Low Carbon Energy Saving Invention Competition” organized by the City University of Hong Kong.</p>	<p>17/10 一名中六學生參了由香港城市大學舉辦的「低碳節能發明比賽」。</p>
<p>18/10 The Physics Society published Newsletter No.1 to S1 to S6 students, introducing the ideas of Fluid Mechanics and some highlights in the winner of 2024 Ig Nobel Prize in Physics.</p>	<p>18/10 物理學會派發第一期閱讀刊物給全校學生，內容為簡介流體力學及 2024 年度搞笑諾貝爾的得獎資訊。</p>
<p>21/10 The "Food Waste Recycling Education Vehicle" organized by the Food for Good @ Campus visited our school to share environmental information.</p>	<p>21/10 由校園齊惜福主辦的「廚餘回收教育車」到訪本校，分享環保資訊。</p>
<p>26/10 Ms. Cheng Sze Wan attended a seminar on “School Based Assessment (Chemistry)” organized by the EDB.</p>	<p>26/10 鄭斯尹老師參加由香港教育局舉辦的「校本評核（化學）」研討會。</p>
<p>Our students participated in the following seminar:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● “Empowering the Next Generation: Creatives x Tech in education” organized by the ESSAA Limited. ● “Nuclear Power Cooperation in the Greater Bay Area” organized by The Hong Kong Institution of Engineers. ● “Cyber-Physical Systems Security: A Control-Theoretic Approach with Applications in Safe Autonomous Driving” organized by the Hong Kong Young Academy of Sciences. ● “NAMI’s Novel Technologies for Sustainable Smart Cities” organized by the Hong Kong Institution of Engineers. 	<p>本校學生參加了以下講座：</p> <ul style="list-style-type: none"> ● ESSAA Limited 主辦的「啟發未來：教育領域的創意與科技」。 ● 香港工程師學會主辦的「在大灣區的核電合作」。 ● 香港青年科學院主辦的「信息物理系統安全：以控制理論為基礎的方法及其在安全自動駕駛的應用」。 ● 香港工程師學會主辦的「NAMI 創新技術打造可持續的智慧城市」。

<ul style="list-style-type: none"> ● “Passive Radiative Cooling: Harnessing The Infinite Coldness of our universe to cool down the Earth” organized by the Hong Kong Young Academy of Sciences. ● “Reimagining Urban Possibilities: The Hong Kong 3D digital map” organized by the Lands Department. ● “Real-time Monitoring of Food Freshness: Transforming the Future of Food Waste with Spoilage Marker Dosimetric Tag” organized by the ZenxTag Technology Limited. ● “The Rise of Artificial Intelligence and its Development organized by the Department of Mathematics, Hong Kong Baptist University. ● “Soaring into the Bluer Sky: climate change and green Aviation” organized by the Department of Aeronautical and Aviation Engineering, The Hong Kong Polytechnic University. ● “Combating Obesity: Our Current Understanding and Challenges” organized by the School of Biological Sciences, The University of Hong Kong. ● “Novel Ultra-Precision Machining Technology Enters Innovation, Technology and Life” organized by the Department of Industrial and Systems Engineering, The Hong Kong Polytechnic University. 	<ul style="list-style-type: none"> ● 香港青年科學院主辦的「被動輻射制冷：利用太空的無限寒冷使地球降溫」。 ● 地政總署主辦的「再思城市未來：三維數碼地圖」。 ● ZenxTag Technology Limited 主辦的「食品新鮮度的實時監測：使用變質標記劑量標籤改變食品浪費的未來」。 ● 香港浸會大學數學系主辦的「人工智能的崛起與發展」。 ● 香港理工大學航空及民航工程學系主辦的「翱翔藍天，藍天更藍：氣候變遷與綠色民航」。 ● 香港大學生物科學學院主辦的「抗擊肥胖症-現狀與挑戰」。 ● 香港理工大學工業及系統工程學系主辦的「新穎超精密加工技術走進創科與生活」。
<p>PSHE KLA</p>	<p>個人、社會及人文教育學習領域</p>
<ul style="list-style-type: none"> ● From October 22nd to October 25th, the "PSHE Week 2024-2025" will be held, with the theme of "Sustainable Development". ● On October 22nd, the Faculty of Social Science from the Chinese University of Hong Kong was invited to conduct an admission talk, with a total of fifty-five participants. 	<ul style="list-style-type: none"> ● 22/10-25/10 舉行「個人、社會及人文教育周 2024-2025」，主題為「可持續發展」。 ● 22/10，本科組邀請香港中文大學社會科學院到校進行升學講座，共 55 人參加。 ● 23/10，中史科、歷史科、地理科、經濟科、生活與社會/公民、經濟與社會科、宗教科，於禮堂舉行攤位遊戲。

<ul style="list-style-type: none"> ● On October 23rd, the Chinese History, History, Geography, Economics, Life and Society/Citizenship, Economics and Society, and Religious Education departments will set up game booths in the school hall. ● On October 25th, the "Inter-house Humanities Competition" will be held during the assembly. 	<ul style="list-style-type: none"> ● 25/10，周會時段舉辦「四社人文學科問答比賽」。
<ul style="list-style-type: none"> ● The Geographic Society conducted a morning sharing on 22/10 with the theme of National Environmental Sustainability. 	<ul style="list-style-type: none"> ● 地理學會於 22/10 早會分享「國家環境可持續發展」。
Physical Education	體育科
5/10 2C Lee Cheuk Yin has won the bronze medal in U14 boys high jump in the Watsons Annual Challenge.	5/10 2C 李卓彥在屈臣氏體育會年度田徑賽中贏得 U14 男子跳高項目的銅牌。
Arts KLA	藝術教育
19/10 6C Yeung Man Yat won the 1 st runner up in the “Home in Wong Tai Sin Drawing Competition”, organized by Wong Tai Sin District School Liaison Committee .	19/10 6C 楊民逸在黃大仙區學校聯絡委員會舉辦的「家在大仙色彩萬千」繪畫比賽獲得亞軍。
Information and Communication Technology	資訊及通訊科技科
29/10 Twenty-six students participated in the Global Cyber Security Day talk under the scheme of the Business-School Programme which is organized by Klynveld Peat Marwick Goerdeler (KPMG) and the EDB.	29/10 二十六名學生參加了由畢馬威會計師事務所和教育局合辦的商校合作計劃下的全球網路安全日講座。

D. Life Education

4/10 Wong Tai Sin District 2024 Annual Prize Presentation Ceremony cum Annual General Meeting was successfully held in our school around 150 people attended the ceremony, including EDB Chief School Development Officer (WTS) Mr. Fung Chun Man, principals of WTS secondary and primary schools, 2023-2024 awardees, and parents.



Pic: Mr. Samuel Lui, the current principal and Dr. Alex Chu, our respected emeritus principal.

D.生命教育

4/10 教育局公益少年團黃大仙區 2024 年周年頒獎典禮暨周年會員大會於本校禮堂舉行，約 150 人出席，嘉賓包括教育局總學校發展主任(黃大仙) 馮俊文先生先生、黃大仙區中小學校長、2023-2024 年度各獎項得獎者及其家長。



4/10 The Inauguration Ceremony and barbecue party for the Guidance Prefects were successfully held, with a total of twenty-six students serving as Guidance Prefect this year.

4/10 輔導領袖生就職禮及聯誼燒烤晚會，本年共 26 位學生擔任輔導領袖生。

4/10 A short assembly about setting class rules for S1 was organized with the help of the prefects and class teachers.

4/10 領袖生隊與中一班主任協作，帶領中一同學設計班規。

8-10/10 S1 Life Education Camp was successfully held in the Hong Kong Federation of Youth Groups - Jockey Club Sai Kung Outdoor Training Camp. Activities included leadership training, inter-class competition, soci-game, and Meeting the Senior Student Leaders. It enhanced students' self-management and collaboration skills. Meanwhile, class solidarity and individuals' sense of career planning were strengthened along with the growing knowledge and a sense of belonging towards Heep Woh.

8-10/10 中一生命教育營於青年協會賽馬會西貢戶外訓練營舉行，透過領袖訓練、班際競技、生涯規劃模擬遊戲和學長晚會等活動，促進學生的自我管理和團隊協作，同時提升班級凝聚力及個人生涯規劃意識，增強對協和的認識和歸屬感。



<p>16/10 An after-school floorcurling session was organized for seven S1 and S4 to learn team collaboration and spirit by the Discipline Committee.</p>	<p>16/10 訓導委員會舉辦地壺體驗工作坊，其有 7 名中一至中四學生參加，培養團體合作的精神。</p>
<p>27/10 The principal attends the Wong Tai Sin District Outstanding Students Award Ceremony. 4D Chen Zhi Hui and 5B Wong Ho Yin were awarded the Excellent Student Award.</p>	<p>27/10 校長出席黃大仙區傑出學生頒獎典禮，本校 4D 陳芷慧及 5B 王浩然獲優秀學生獎。</p> 
<p>A series of junior leadership training programs was launched in October, involving twenty junior students and running through March.</p>	<p>一系列由十月份至三月份的初中領袖訓練於本月展開，共有 20 位初中同學參與。</p>

<p>23/10 and 30/10 Two self-improvement skills workshops were co-organized by the school social workers and Discipline Committee after school.</p>	<p>23/10, 30/10 訓導委員會與學校社工合作，舉辦中一、二級自我改進工作坊 I, II。</p>
<p>In October, the Discipline Committee shared "Healthy Living Tips" on Google Classroom and organized a Q&A game.</p>	<p>10月，訓導委員會於 Google Classroom 分享「健康生活小秘方」並設有問答遊戲。</p>
<p>Moral and Civic Education Committee</p> <ul style="list-style-type: none"> ● On 4/10, we introduced the 4Rs (Rest, Relaxation, Relationship and Resilience) to students in class teacher lesson. ● Four speeches under the National Flag were held on 8/10, 15/10, 22/10 and 29/10 respectively. The contents included the introduction of the National Security Law, the sustainable development of China's environment and who collaborated with the Visual Arts Department to share the learning experience of visiting the national day miniature art exhibitions. ● On the 8/10 morning assembly, all students joined the Territory-wide Inter-school National Security Knowledge Challenge. ● On 23/10, we cooperated with the Geography department to organize a game booth with the theme of environmental sustainability. ● On 18/10, the Health Department was invited to the school to conduct a S6 Sex Education Workshop. 	<p>德育及公民教育組</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 4/10 於班主任節，向同學介紹 4R — 休息 (Rest)、放鬆 (Relaxation)、人際關係 (Relationship) 及抗逆力 (Resilience)。 ● 於 8/10、15/10、22/10 及 29/10 分別舉行四次國旗下的講話。分享內容包括國安法的介紹，國家環境可持續發展，及與視藝科合作，分享參觀國慶及大灣區區基金五周年微型藝術展覽的學習感想。 ● 8/10 早會，全校同學加與全港學界國家安全常識挑戰賽。 ● 23/10 與地理科合作，以環境可持續發展為主題，舉辦攤位遊戲。 ● 18/10 週會時間，邀請了衛生署到校進行中六級性教育工作坊，主題為「寧缺勿濫」。

<p>Careers Guidance Committee</p> <p>The “Mentorship Program” for S6 students have begun in mid-October. The S6 Class Teachers, Subject Teachers, and Career Guidance Teachers served as mentors to assist and support students in exploring multiple pathways.</p> <p>19/10 Twenty students from S3 to S5 visited the "CUHK Information Day".</p>	<p>升學就業輔導委員會</p> <p>10月中旬開始進行「中六師生輔導計劃」。由中六班主任、科任老師及升學就業輔導老師擔任導師，協助及支援學生探索多元出路。</p> <p>19/10 委員會舉辦參觀「香港中文大學資訊日」活動，共有 20 位中三至中五學生參加。</p>
<p>E. Principal's Attendance at Inter-School or Inter-Professional Meetings</p>	<p>E. 校長出席跨校或跨專業會議</p>
<p>8/10 Participated in the "Cultivating Leadership in Education" Program Liaison Group Meeting.</p> <p>8/10 Participated in the Wong Tai Sin District Secondary School Principals' Meeting.</p> <p>9/10 Participated in the District Association Wong Tai Sin District Primary and Secondary School Transition Online Meeting.</p> <p>13/10 Participated the Principal Training Program in the Baptist University.</p> <p>14/10 Participated in the District Association Executive Committee Regular Meeting.</p> <p>19/10 Participated in the Neurodiversity Association HK School Network Meeting.</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● 8/10 參與「共建領袖」計劃關係聯絡小組會議 ● 8/10 參與黃大仙區中學校長會 ● 9/10 參與區會黃大仙區中小銜接交流線上會議 ● 13/10 參與浸會大學擬任校長培訓課程畢業學員交流 ● 14/10 參與區會執行委員會例會 ● 19/10 參與腦力多元協會學校聯網會議 ● 24/10 參與腦力多元協會與史丹福大學顧問線上會議 ● 25/10 參與基督教教育研究院校長研習及交流活動 ● 26/10 校長出席區會 2024 年度周年代表大會 ● 31/10 校長參與 Compassionate System 香港學習社群活動。

<p>24/10 Participated in the Neurodiversity Association HK and Stanford University Consultant Online Meeting.</p> <p>25/10 Participated in the Christian Education Research Institute Principal Workshop and Exchange Activity.</p> <p>26/10 The principal attended the CCC Annual Meeting 2024.</p> <p>31/10 The principal participate in the Compassionate System Hong Kong Learning Community event.</p>	
---	--

感謝神在過去一個月的帶領！歡迎瀏覽本校網頁了解更多精彩活動的詳情。

We are grateful for God's guidance over the past month! Please visit our school website for more details about these exciting activities.

<https://www.ccchwc.edu.hk/>

Annex 1: 10/10 Life-wide Learning Day Programmes

Level	Life-wide Learning Day Activities	Venue
1	S1 Life Education Camp	Sai Kung
2	A Visit to Jockey Club Lei Yue Mun Plus	Lei Yue Mun
	A Visit to “kNow” Carbon House	Wan Chai
	A Visit to Kowloon Public Library (Introduction to Electronic Resources)	Ho Man Tin
	A Visit to Pizza Express	Mong Kok
	A Visit to SPCA	Tsing Yi
3	A Visit to Hong Kong Heritage Museum	Sha Tin
	Classical Dark Experience -Dialogue in the Dark	Lai Chi Kok
	Experiential Simulation: Injury of Grass-root workers	Lam Tin

	Foodstep Journey	Sham Shui Po
	PRAXIS: Social tour to Grassroot Life (Cleaners, Homeless, and Elderly)	Yau Ma Tei
4	A Visit to Hong Kong Adventist Hospital (Tsuen Wan)	Tsuen Wan
	A Visit to Hong Kong Jockey Club Drug InfoCentre	Admiralty
	A Visit to IFEC FinEd Hub	Tsuen Wan
	A Visit to Jockey Club Centre for Positive Ageing and Volunteer Service	Sha Tin
	A Visit to Mei Ho House	Shek Kip Mei
	Geological Trip to High Island Reservoir	Sai Kung
	Guided Tour of the Legislative Council Complex	Admiralty
	Job Tasting—How to be a Climbing Coach	Kwun Tong
	Leaders' Service in F.1 Life Education Camp	Sai Kung

	Learning Tour on Sustainability (Centre for Heritage, Arts & Textile (CHAT), The Mills)	Tsuen Wan
	Making Traditional Bridal Cakes Workshop	Wan Chai
	Tai O Cultural and Ecological Visit Tour	Tai O
5	A Visit to Hong Kong Adventist Hospital (Tsuen Wan)	Tsuen Wan
	A Visit to Hong Kong Heritage Museum	Sha Tin
	A Visit to Hong Kong Jockey Club Drug InfoCentre	Admiralty
	A Visit to IFEC FinEd Hub	Tsuen Wan
	A Visit to Mei Ho House	Shek Kip Mei
	Geological Trip to High Island Reservoir	Sai Kung
	Guided Tour of the Legislative Council Complex	Admiralty
	Job Tasting—Special Drink Preparation	Tai Kok Tsui

	Leaders' Service in F.1 Life Education Camp	Sai Kung
	Learning Tour on Sustainability (Centre for Heritage, Arts & Textile (CHAT), The Mills)	Tsuen Wan
	Tai O Cultural and Ecological Visit Tour	Tai O
6	A Visit to HKMA Information Centre	Central
	A Visit to Hong Kong Heritage Museum	Sha Tin
	A Visit to Hong Kong Jockey Club Drug InfoCentre	Admiralty
	A Visit to Jockey Club Centre for Positive Ageing and Volunteer Service	Sha Tin
	Geological Trip to High Island Reservoir	Sai Kung
	HKUSPACE Community College Campus Visit and Admission Talk	Kowloon Bay
	Hoi Ha Wan - Coastal Ecologist	Hoi Ha Wan

	Literature Walk	Central & West District
	Visit to Low Carbon Energy Education Centre	Kowloon Tong

附件一：10/10 全方位學習活動日各級活動

級別	全方位學習活動	活動地點
中一	中一成長教育營	西貢
中二	參觀賽馬會鯉魚門創意館	鯉魚門
	參觀識碳館	灣仔
	參觀九龍公共圖書館 (電子資源簡介)	何文田
	參觀 Pizza Express	旺角

	參觀青衣「愛協」	青衣
中三	參觀香港文化博物館	沙田
	經典黑暗中對話旅程	荔枝角
	「有血有淚」基層工傷模擬劇場	藍田
	「粒粒皆辛館」學生體驗	深水埗
	「油踐入心」認識基層清潔工、無家者、獨居長者體驗活動	油麻地
中四	參觀香港港安醫院（荃灣）	荃灣
	參觀香港賽馬會禁毒資訊天地	金鐘

	參觀投委會理財教育體驗館	荃灣
	參觀賽馬會耆智園及義工服務	沙田
	參觀美荷樓生活館	石硤尾
	萬宜水庫地質考察	西貢
	立法會綜合大樓導賞	金鐘
	職業體驗——攀石教練	觀塘
	中一成長教育營(學生領袖)	西貢
	可持續共學之旅(六廠紡織文化藝術館)	荃灣

	嫁喜禮餅工作坊	灣仔
	大澳文化生態之旅	大澳
中五	參觀香港港安醫院（荃灣）	荃灣
	參觀香港文化博物館	沙田
	參觀香港賽馬會禁毒資訊天地	金鐘
	參觀投委會理財教育體驗館	荃灣
	參觀美荷樓生活館	石硤尾
	萬宜水庫地質考察	西貢

	立法會綜合大樓導賞	金鐘
	職業體驗——特式飲品沖調	大角咀
	中一成長教育營(學生領袖)	西貢
	可持續共學之旅(六廠紡織文化藝術館)	荃灣
	大澳文化生態之旅	大澳
中六	參觀香港金融管理局	中環
	參觀香港文化博物館	沙田
	參觀香港賽馬會禁毒資訊天地	金鐘

	參觀賽馬會耆智園及義工服務	沙田
	萬宜水庫地質考察	西貢
	參觀香港大學專業進修學院	九龍灣
	海下灣—海岸生態學家	西貢海下灣
	文學散步	中西區
	參觀中華電力低碳能源教育中心	九龍塘